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Írásbeli választ inénvl8 kérdé s
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztek Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Az engedély nélküli csodaszerekről 4. . . .„
címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt időszakban több alkalommal fordultam Önhöz az engedély nélküli csodaszerekkel,
elsősorban fogyasztószerekkel kapcsolatos problémák kapcsán. Az ügy megoldása érdekében
egyrészrő l elengedhetetlen a szükséges hatósági eljárások elindítása, ugyanakkor az látszik, hogy a
média bevonása legalább olyan fontos kérdés, hiszen ha ők nem biztosítanak megjelenés i
lehetőséget-csatornát az említett szereknek, a lakosság töredékét tudják „csupán” elérni a csalók .

Éppen ezért kérdezem Miniszter Urat :

A minisztérium, illetve az érintett háttérintézmények miként hívták fel a hazai médi a
képviselőinek figyelmét az engedély nélküli csodaszerek reklámozása kapcsán felvetődő
problémákra?

Amennyiben még nem történt ilyen, kérem, haladéktalanul tájékoztassák a hazai média képvisel ő it
a felmerülő problémákról és arról, hogy a reklámozó a tartalomszolgáltatásért is felel . Ez annál is
inkább fontos, hiszen a részemről sajtóorgánumok számára kiküldött levélre olyan reakciók i s
érkeztek, hogy a hirdetéseik nem a terméket, nem a táplálék-kiegészítőket vagy egyéb gyógyhatású
készítményeket, gyógyszereket, hanem egy szolgáltatást, a hirdet ő honlapját népszerűsítik, majd a jelzés
ellenére folytatták a szóban forgó szer népszerűsítését .
Továbbá javaslom, hogy szervezzenek egy workshopot a média képviselő ivel, hogy megvitathassák, miként
lehetne eme kérdéskört működőképesen szabályozni .

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2013 . április 11 .

	

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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